
Χρησιμοποιούμε το συγκριτικό βαθμό για να συγκρίνουμε δύο ή περισσότερα πράγματα:

•A lion is bigger than a pet cat.

•Gold is more expensive than silver.

•I speak English better than you.

•A plane travels more quickly than a car.

Συγκριτικός βαθμός - σχηματισμός

Κάνουμε συγκρίσεις με:

επίθετο σε συγκριτικό βαθμό + "than"

Σχηματισμός συγκριτικού βαθμού επιθέτων

1.Για μονοσύλλαβα επίθετα, όπως: big ή sad, διπλασιάζουμε το τελικό σύμφωνο 

και προσθέτουμε "er":

Συγκριτικός  βαθμός (than)

(Comparatives  (than))



•bigger

•sadder

Αν το επίθετο στο θετικό βαθμό λήγει σε διπλό σύμφωνο, απλά προσθέτουμε το 

"er":

•smaller

•taller

2.Στα δισύλλαβα ή τα πολυσύλλαβα επίθετα βάζουμε το "more" (=περισσότερο) ή 

το "less" (=λιγότερο) πριν από το επίθετο:

•more   expensive, less expensive

•more   exciting, less exciting

3.Στα δισύλλαβα επίθετα που λήγουν σε "y", διώχνουμε το "y" και προσθέτουμε 

"ier":

•happier

• crazier

WATCH THE VIDEO

https://www.youtube.com/watch?v=wXiD0FdON7k

https://www.youtube.com/watch?v=wXiD0FdON7k
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